

出版

檔 號：
保存年限：

(電)

慈濟大學 函

地址：970花蓮市中央路三段701號
聯絡人：吳家翎
傳真電話：03-8466918
聯絡電話：03-8572677轉3111

受文者：國立臺北教育大學

發文日期：中華民國100年10月12日

發文字號：慈大英美字第1000001512號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：附件隨文（1512(2012)中英文徵稿啟事乙份.DOC，共1個電子檔案）

主旨：檢送本校英美語文學系舉辦『第三屆慈濟大學文學語言學暨專業英語研討會(2012)』中英文徵稿啟事乙份，敬請惠予公告並請鼓勵 貴校師生踴躍投稿，請 查照。

說明：

- 一、本研討會訂於2012年5月12日（星期六）假本校人文社會學院校區（介仁街67號）舉行。
- 二、論文摘要截稿日期：2012年1月2日；通知稿件接受日期：2012年2月29日；論文全文截稿日期：2012年4月16日。
- 三、請將論文摘要連同投稿者基本資料表（詳見附件）電郵至大會信箱：TCUELL2012@gmail.com（若有任何問題，歡迎來信）。

正本：公私立大專校院

副本：本校英美語文學系

100/10/13
17:21:47

本件經刊登於本組網頁之「校外徵稿」項下，並彙整後送全校教職員公告周知。



出版組呂錦玲
組長 10.17 18:21

第三屆慈濟大學

文學語言學暨專業英語研討會(2012)

徵求論文

- § 主辦單位： 慈濟大學英美語文學系
- § 會議召集人： 慈大英美系林宜蓉主任
- § 會議籌辦人： 慈大英美系林谷靜老師、黃瑞恆老師
- § 會議日期： 2012 年 5 月 12 日（星期六）
- § 會議地點： 花蓮市介仁街 67 號・慈濟大學人文社會學院（介仁校區）
- § 會議說明： 本系設有西洋文學、語言學及就業英語課程，為促進學術交流，提升教學研究水準，特舉辦此研討會。會議主題分成三大類，包括文學類（英美文學、歐洲文學、比較文學、文學批評）、語言學類（語音學/音韻學、構詞學、句法學、語意學、語用學、言談分析、應用語言學、南島語研究）、專業英語類（中英筆譯、中英口譯、新聞英語、英語教學之理論與實踐、英語課程之設計及教材教法、台灣英語教學之困境與突破）。竭誠歡迎相關領域之專家學者及研究生踴躍投稿，分享研究成果。
- § 投稿須知：
- 來稿者請附上論文摘要，採匿名審查方式，通過後始繳交論文全文。
 - 論文摘要、論文全文、以及口頭發表之語言，中英皆可。
 - 論文摘要以 A4 紙一頁，500 字為限，參考書目可另頁書寫。
 - 論文全文長度（含參考書目）以 A4 紙 15 頁左右為宜（WORD 檔案、單行間距、字型 12，四周留白 2.5 公分），請依照學術專業格式（如 APA 或 MLA）撰寫，並附上中英文摘要及關鍵字表，以利會議論文集之製作。
 - 請將論文摘要連同投稿者基本資料表（詳見附件）電郵至大會信箱：TCUELL2012@gmail.com（若有任何問題，歡迎來信）。
- § 重要日期：
- | | |
|------------|----------|
| 2012/01/02 | 摘要投稿截止日期 |
| 2012/02/29 | 審查錄取結果通知 |
| 2012/04/16 | 論文全文截止日期 |

The 3rd Annual Tzu Chi University Conference on Literature, Linguistics, and English for Specific Purposes

Call for Papers

- § **Sponsor:** Department of English Language and Literature, Tzu Chi University
- § **Convener:** Dr. Yi-rung Lin, Department Chair
- § **Organizers:** Dr. Gujing Lin and Dr. Rui-heng Ray Huang
- § **Conf. Date:** May 12th (Sat.), 2012
- § **Conf. Location:** No. 67, Jie-ren Street, Hualien City
College of Humanities and Social Sciences, Tzu Chi University

§ Conf. Description:

The Department of English Language and Literature at Tzu Chi University offers courses on Western Literature, Linguistics, and English for Specific Purposes. To facilitate exchange of information between researchers, faculty, administrators, and practitioners, the 2012 TCU conference will act as a forum for the presentation of approaches, developments, and research projects in the area of Language, Literature, ESP, and English Teaching in general. Main groups of conference topics include, but are not limited to: Literature (English and American Literature, Western Literature, Comparative Literature, and Literary Criticism), Language and Linguistics (Phonetics, Phonology, Morphology, Syntax, Semantics, Pragmatics, Discourse Analysis, Applied Linguistics, and Studies on Austronesian Languages), and English for Specific Purposes (Translation, Interpretation, Journalistic English, Theories and Practices in English Pedagogy, and Teaching Methodology).

§ Guidelines for Submission:

- The TCU conference welcomes abstracts and full papers written in English or Chinese.
- Please submit your abstract via the conference email address at TCUELL2012@gmail.com. All abstracts submitted will be blind peer reviewed. Please complete the abstract submission form (see p. 4) before submitting your abstract.
- The conference organizing committee must receive your abstract by January 2nd, 2012. Receipt of paper submission will be confirmed by email.

● Notification of abstract acceptance will be sent via email by February 29th, 2012. Presenters are required to submit the full paper by April 16th, 2012.

● When submitting an abstract, please ensure that your abstract adheres to the following format:

All submissions should be in MS Word (.doc) format.

Maximum 1 page, 500 words

Single spaced

A4 paper

Times New Roman, 12 point font

Page margins for top, bottom, and sides are 2.5 cm

References format should adhere to APA or MLA guidelines.

● When submitting the full paper, please ensure that the final manuscript also adheres to the above format. The length of the manuscript should not exceed 15 pages, including English and Chinese abstracts, references, and key words that indicate the subject of your study.

§ Important Dates:	2012/01/02	Abstract submission due
	2012/02/29	Acceptance announcement
	2012/04/16	Full paper submission due

投稿者基本資料表
(Information of Contributors)

姓名 (中文) Full Name (in Chinese)		
姓名 (英文) Full Name (in English)		
論文題目 Paper Title	中文 Chinese	
	英文 English	
投稿者 個人資料 Personal Information	現職單位 Affiliation	
	職稱 Title	
	聯絡電話 Phone Number	
	電子信箱 E-mail Address	
	聯絡地址 Mailing Address	